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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Blazena Westerlund. Justering sker torsdag 17 april. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-03-17 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-03-25 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-04-24 
Ärenden nr 3: Underlag till budget 2009 och inriktning 2010-2011 
Blazena Westerlund påpekade att inte bara biståndsbedömare utan även 
gode män spelar en viktig roll när det gäller brukarens möjlighet att utöva 
sin valfrihet – de bistår ju ofta brukarna i de val som ska göras. Därför är 
det viktigt att även gode män erbjuds information och utbildning. 
 
Vivi-Anne Emanuelsson tog upp avsaknaden av offensiva folkhälsoinsatser 
för personer med funktionsnedsättning. Föreslogs att det ska utredas vilka 
komplement som behövs för att personer med olika former av funktions-
nedsättning ska kunna leva ett mer hälsosamt liv. 
 
På fråga från ordföranden om dagkolloverksamheten för äldre anpassas till 
personer med funktionsnedsättning svarade Siw Lideståhl att planeringen 
görs utifrån de personer som anmäler sig. 
 
Ärende nr 4: Redovisning av brukarenkät inom hemtjänsten 2007 
Rådet önskar att motsvarande gedigna och informativa brukarenkät även 
skulle genomföras inom området stöd och service till personer med funk-
tionsnedsättning. Siw Lideståhl instämde och berättade att någon sådan 
övergripande USK-enkät avseende området funktionsnedsättning inte pla-
neras i dagsläget. Däremot har samtliga enheter i uppdrag att senast 31 maj 
själva utarbeta former för brukarundersökningar som utgår från de olika 
målgruppernas behov (med tanke på att en skriftlig enkät inte alltid är den 
bästa formen).  
 
Ärenden nr 9: Svar på skrivelse (s) om lokaler för pensionärsföreningar 
Rådet menar att det även är viktigt att lokalernas tillgänglighet redovisas, 
både i denna och liknande inventeringar och sammanställningar. 
 
Ärenden nr 18: Förslag till detaljplan för Farsta centrum 
Rådet avvisar förvaltningens förslag till yttrande när det gäller planerna på 
en gångbro över Farsta torg – gångbron tillstyrks eftersom den skulle öka 
tillgängligheten i Farsta centrum. Rådet tar också upp behovet av toaletter 
och understryker att det är viktigt att de planeras och placeras så att olika 
gruppers behov inte krockar. 
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§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för stöd och ser-
vice till personer med funktionsnedsättning 
Från föregående sammanträde: Hur tillgodoses olika former av funktionsned-
sättning vid upphandling av kolloplatser? Siw Lideståhl berättade att det i för-
frågningsunderlaget vid den senaste upphandlingen inte anges att utföraren ska 
kunna ta emot barn med olika former av funktionsnedsättning. Däremot görs en 
särskild upphandling av kolloplatser för barn med funktionsnedsättning. De 
som söker i tid brukar få plats vid någon av dessa sommargårdar. Vissa gårdar 
är särskilt inriktade på barn i olika åldersgrupper och på specifika behov.  
 
Siw berättade om den rekryteringskampanj som pågår för att engagera fler kon-
taktpersoner, så att alla beslut om denna form av biståndsinsats ska kunna verk-
ställas utan fördröjning. Bland annat genomförde förvaltningen en mycket 
lyckad informationsinsats i Farsta centrum den 11 april, då ett 20-tal tänkbara 
kontaktpersoner anmälde sitt intresse. Satsningen uppmärksammades bland an-
nat i Radio Stockholm och kommer att upprepas vid ett senare tillfälle. Siw be-
rättade även att stadsdelsnämnden fick information om kampanjen vid sitt se-
naste sammanträde, med skriftligt material för vidare spridning. 
 
Siw informerade om det planerade projektet Carpe, där förvaltningen tillsam-
mans med andra förvaltningar, andra kommuner, landstinget, länsstyrelsen och 
Socialstyrelsen söker EU-medel för en satsning på att fördjupa och bredda per-
sonalens kompetens, bl a inför den omställning som kommande konkurrensut-
sättning innebär. Medel har redan beviljats för en förstudie. 
 
På fråga från Blazena Westerlund om rekrytering av ledsagare till brukare med 
mer omfattande utvecklingsstörning berättade Siw att det för närvarande inte 
råder någon brist på ledsagare till denna målgrupp. 
 

 
§ 6 Övriga frågor  

Vivi-Anne Emanuelsson tog upp frågan om tillgänglig information, fr a 
avseende förvaltningens kommunicering av beslut i individärenden. Vivi-
Anne har fått signaler om att personer som har velat få materialet på annat 
sätt än skriftligt har haft svårt att få gehör för detta önskemål. Siw Lide-
ståhl bad att få återkomma med svar vid ett senare möte. 
 
Vivi-Anne ställde även en fråga om ledsagarservice, både ur ett synskade-
perspektiv och generellt. Frågan gällde om den biståndsbedömning som 
görs avseende ledsagning i Farsta utgår från andra riktlinjer än de som 
gäller för hela staden, eller om förvaltningen kanske tolkar riktlinjerna an-
norlunda än andra stadsdelsförvaltningar. Även i denna fråga bad Siw att 
få återkomma med svar vid ett senare möte.  
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Ordföranden framförde att rådet gärna vill träffa stadsdelsnämnden, och 
gärna fler än ordförande och vice ordförande. Siw undrade om rådet till en 
sådan träff även skulle vilja engagera stadens funktionshinderombudsman 
och funktionshinderinspektörerna, i syfte att erbjuda nämnden ett utbild-
ningstillfälle och en möjlighet att diskutera det handikappolitiska pro-
grammet. Rådet ställde sig positivt till ett sådant upplägg. 
 
Ordföranden berättade att hon har för avsikt att bjuda in chefen för Atrium, 
(fastighetsägaren i Farsta centrum) till rådets möte i augusti. 
 
Ordföranden berättade även att hon har besvarat en enkät från Barnom-
budsmannen, BO. Svaret redovisades för rådet vid dagens förmöte. 
 
Ebba Lundgren kritiserade nämndens beslut att inrätta en förskola vid 
Sandåkraskolan, under en kraftledning och invid den livligt trafikerade Ty-
resövägen, trots den kunskap som finns om hur detta påverkar barns hälsa. 
Rådet kommer att skriva ett brev till nämnden i denna fråga. Siw lovade ta 
upp saken med Inger Norman, avdelningschef för förskoleverksamheten, 
och Ulla Thorslund. 
 
 

§ 7 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 12 maj 2008 kl 15.00, med förmö-
te kl 14.15. 

 


